

Roberts, Hazel J. *Collective bargaining in higher education: a bibliography/Le syndicalisme et l'enseignement supérieur: une bibliographie*. Ottawa, Ont., Association of Universities and Colleges of Canada, 1979. 86 p. Quarterly additions are available.

General

- Association des Universités et Collèges du Canada. *L'attitude de l'université concernant les inscriptions et les possibilités de carrière, la politique en matière d'admission, l'éducation permanente et les collèges communautaires*. Ottawa, Ont., AUCC, 1977. 131 p. (L'AUCC et les politiques universitaires, no. 1)
- Association of Universities and Colleges of Canada. *The role of the university with respect to enrolments and career opportunities, admission policies, continuing education and community colleges*. Ottawa, Ont., AUCC, 1977, 110 p. (AUCC policy studies, no. 1)
- Association of Universities and Colleges of Canada/Association des Universités et Collèges du Canada. *Composition of governing bodies of Canadian universities and colleges/Composition des organismes administratifs des universités et collèges du Canada*, 1975. Ottawa, Ont., AUCC, 1975. 51 p.
- Association of Universities and Colleges of Canada/Association des Universités et Collèges du Canada. *Survey of programmes of cooperation established between Canadian universities and foreign institutions/Enquête sur les programmes de coopération établis entre les universités canadiennes et les établissements étrangers*, 1976. Ottawa, Ont., AUCC, 1977. 146 p.
- Boyd, Monica. *Ecart dans les traitements et les rangs au cours des années 1970: comparaison entre les professeurs du sexe masculin et les professeurs du sexe féminin en emploi à plein temps dans les universités et collèges du Canada*. Ottawa, Ont., Association des Universités et Collèges du Canada, 1980, 67 p.
- Boyd, Monica. *Rank and salary differentials in the 1970's: a comparison of male and female full-time teachers in Canadian universities and colleges*. Ottawa, Ont., Association of Universities and Colleges, 1979. 59 p.
- Council of Ontario Universities. *Citizenship of students and faculty in Canadian universities: a statistical report*. Prepared by the Research Division of COU on behalf of AUCC. Ottawa, Ont., Association of Universities and Colleges of Canada, 1979. 131 p. (AUCC policy studies, no. 2)
- Harris, Robin S. *A history of higher education in Canada, 1663-1960*. Toronto, Ont., University of Toronto Press, 1976. 715 p. (Studies in the history of higher education in Canada, no. 1)
- Higher education in Canada: historical perspectives*. Edited by Alexander Gregor and Keith Wilson. Winnipeg, Man., University of Manitoba, 1979. 85 p. (Monographs in education, no. 2)
- International relations of Canadian universities with the developed and industrial world/Les relations internationales des universités canadiennes avec les pays évolués et industrialisés*. Ottawa, Ont., Association of Universities and Colleges of Canada, 1979. 47 p.